
3 

 

§ 6  

Förslag till budget 2015 och inriktning 2016 och 2017 för Stockholms 

Hamnar 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 27 februari 2014 samt utdelat protokoll fört 

vid förhandling enligt MBL § 11 den 3 mars 2014. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna föreliggande förslag till budget 2015 och inriktning 2016 och 2017 

samt överlämna densamma till styrelsen för Stockholms Stadshus AB. 

§ 7  

Förslag till Plan för funktionshinderfrågor i Stockholms Hamnar år 2014 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 18 februari 2014.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet och förklarade att han avsåg att 

bjuda in Rådet för funktionshinderfrågor till möte med styrelsen. Beträffande frågan om 

protokoll från Rådet förklarade han att det senaste mötet i Rådet ställts in och att nytt 

möte planerats till den 6 maj 2014 och att protokoll från detta möte kommer sändas till 

styrelsen. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna föreliggande förslag till Plan för funktionshinderfrågor i Stockholms 

Hamnar. 

 

Stefan Hansson, Berit Kruse, Pontus Piazzola och Vivianne Gunnarsson samt ej 

tjänstgörande suppleanten Anders Djerf lät till protokollet anteckna följande 

 

”En fråga som inte belyses i ärendet är hur äldre och funktionshindrade i dag tar sig till de 

fartyg de vill åka med. Än mindre redogörs för hur framtida hamnanläggningar 

tillgänglighetsanpassas. I ärendet anges att alla ska kunna förflytta sig och vistas i 

Stockholms stads inne och utemiljöer. Tyvärr vet vi inte hur det år att t.ex. ta sig ombord 

på fartygen eller gå inom terminalerna. 

 

I samband med byggandet av Värtaterminalen föreslogs att rullband skulle installeras i de 

långa gångavsnitten. Detta ingick tyvärr inte i kalkylerna. Nu verkar dock budgeten hålla 

mer än väl och de borde vara intressant att åter analysera denna idé. 

 

I samband med planen för funktionshinderfrågor vore det mycket önskvärt att vi fick 

handikapprådets protokoll och synpunkter på detta ärende. Vi menar också att styrelsen 

bör träffa Rådet för funktionshinderfrågor minst en gång om året.” 

 

 


